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普林斯頓（深圳）國際幼兒園

Shenzhen International
Children’s Learning Center & Kindergarten

PICLC Referral (Confidential)
普林斯頓國際幼兒園入學申請推薦信（保密）

Dear PICLC Friend,
You may fill in the referral information in either Chinese or English . Enrollment acceptance will be based
heavily on your referral. Please be assured that your referral and your information will remain confidential.
When finished, please put the letter and your business card in a sealed envelope with your signature on the seal
before returning it to the applicant. Our staff will contact you should we require any further information.
Thank you for your cooperation!
致推薦人：

請您完整填寫以下推薦信息（中英文皆可），推薦信不可由他人代書，您的坦誠推薦對於 PICLC 是否接受申請十分重要。

本推薦信將對申請人嚴格保密，除非您授權 PICLC 公開。請您在填寫完推薦信息後附上您的名片，封入信封並在封口處簽名

後交還給被推薦人。PICLC 招生老師還可能聯繫您瞭解更多信息。

誠摯感謝您填寫此推薦信！

Applicant Information 申請人信息

Name of Applicant 申請人姓名: Name of Child 小朋友姓名:

Date of Birth 小朋友出生年月: Gender 性別: Nationality 國籍:

Referrer Information 推薦人信息

Name of Referrer 推薦人姓名: Occupation 職務:

Employer 單位: Telephone 聯繫電話:

Name of Your Child 您的小朋友姓名: Start time 何時入讀我園:

Please check ✓ the relevant box regarding to the applicant.

請通過在以下方框中打“√”來給出您對申請人的總體評價。

□ Highly recommended 極力推薦

□ Recommended 推薦

□ Recommended with some reservations 有保留的推薦

Signature of Referrer 推薦人簽署: Date 日期:


